

PHYTOVY LIV

(Produk Tambahan Pemakanan)

DETOX

Kekal sihat dari dalam ke luar dengan membersihkan toksin dari hati dan kolon

Faedah daripada PHYTOVY LIV



Detoksifikasi usus dan hati Mengimbangi badan dan sistem penghadaman, membantu perkumuhan dengan mudah. Membantu menghasilkan enzim yang membantu hati untuk menghapuskan toksin dari badan.

Membantu hati pulih lebih cepat akibat pengambilan alkohol yang berlebihan Membantu menghilangkan sisa dan lemak dari usus.

Banyak dalam mikroorganisma probiotik

Mengurangkan risiko kanser kolon

Membantu usus menyerap nutrien dengan lebih baik. Meningkatkan serat makanan untuk sistem penghadaman. Membantu mencerna makanan, menyahtoksik (Mengurangkan paras kolesterol dan gula dalam darah)



Berat bersih 300 g (20 g x 15 Sachet)

Arahan: Larutkan 1 sachet dalam 120-150 ml suhu bilik atau air sejuk. Kacau rata sebelum diminum



PHYTOVY LIV

(Produk Tambahan Pemakanan)

Inovasi detoks usus dan hati menggalakkan penyingkiran toksin keluar dari badan. Inovasi Antibakteria dijamin oleh Anugerah Inovasi Hadiah Utama di Korea yang dibangunkan dengan ekstrak herba dan teknologi FIR untuk membuang bakteria. Selain itu, Antibac juga kaya dengan pelbagai jenis probiotik yang membantu mengimbangi fungsi usus dan menguatkan sistem imun.



Ekstrak Semulajadi untuk Detoksifikasi

Kuasa sekam Psyllium

Ekstrak sekam biji Psyllium membantu melegakan sembelit, boleh meningkatkan rasa kenyang dan membantu penurunan berat badan. Selain itu, ia membantu menyahtoksik usus, merendahkan kolesterol tahap dan menurunkan paras gula dalam darah



Oat beta-glukan

Oat beta-glukan adalah salah satu bentuk serat makanan larut yang membantu menyerap kolesterol dan Low-Density Lipoprotein (LDL) dalam badan. Mengurangkan kolesterol yang melekat pada dinding arteri dan mengembung membuatkan kita lebih cepat kenyang



Serat nanas

Serat nanas membantu untuk merangsang sistem penghadaman, membersihkan usus dan juga meningkatkan penyerapan nutrisi ke dalam badan



Serbuk jus strawberi

Sesuai untuk mereka yang ingin mengawal berat badan kerana kurang kulit dan membantu detox toksin dari badan



Serbuk jus raspberi

Raspberi adalah sumber vitamin, mineral, dan antioksidan yang baik. Membantu sel kulit menjadi cerah dan kuat serta mengandungi antioksidan



Ekstrak blueberry

Ekstrak blueberry rendah lemak dan tinggi tenaga. Mengandungi serat yang membantu sistem penghadaman berfungsi dengan lebih cekap dan membantu menyembuhkan sembelit, serat yang membantu mengenyangkan dengan lebih cepat



Ekstrak bilberi

Ekstrak bilberi mungkin memainkan peranan yang mungkin dalam rawatan gangguan retina dan keadaan mata yang lain. Ia membantu merangsang fungsi insulin untuk menurunkan paras glukosa darah



Serbuk bayam

Membantu dengan pengembangan saluran darah. Mengurangkan pembekuan darah yang menyebabkan saluran darah otak dan jantung tersumbat.



Guar gum

Serat semulajadi yang diekstrak daripada biji Tumbuhan Guar yang membantu menyerap lemak. Berkelayakan sebagai prebiotik, iaitu sumber makanan bakteria yang bermanfaat untuk usus. Membantu mencegah terjadinya kanser kolon



Ekstrak Alfalfa

Alfalfa membantu menurunkan kolesterol, dan juga mempunyai manfaat untuk mengawal gula dalam darah. Membantu sistem penghadaman berfungsi dengan baik, julap dan menghilangkan toksin dalam badan terutamanya toksin dalam hati



Serbuk rumput gandum

Membuang pelbagai toksin merangsang kerja usus. Mengurangkan makanan sisa dalam usus. Menyelesaikan masalah obesiti dan senak



Dandelion

Ekstrak dandelion boleh mengurangkan tahap lemak berlebihan yang disimpan dalam hati dan melindungi daripada tekanan oksidatif dalam tisu hati, sebatian boleh meningkatkan rembesan insulin daripada pankreas dan pada masa yang sama meningkatkan penyerapan glukosa (gula) dalam tisu otot dan mengurangkan keradangan yang disebabkan oleh penyakit akibat kehadiran pelbagai sebatian bioaktif.



Serbuk artico

Mengandungi Cynarin, yang mempunyai sifat untuk merangsang pengeluaran hempedu dalam hati, mencera lemak menjadi tenaga untuk badan. Membantu mencegah hepatitis yang menyebabkan jaundis dan Cirrhosis. Membantu untuk mengurangkan Triglicerida, Low Density Lipoprotein (LDL) dan meningkatkan High Density Lipoprotein (HDL).



Serbuk brokoli

Meningkatkan fungsi hati dalam detoksifikasi. Sulforaphane boleh mencegah kanser dengan berkesan dan juga merangsang enzim yang tahan terhadap patogen, penyebab gastrik.

Ekstrak Blackberry

Kaya dengan Vitamin C, A, E, K, Flavonoid dan mengandungi Anthocyanin sebagai antioksidan yang sangat baik. Mencegah kedutan pramatang, kulit cerah dan sihat

Ekstrak Garcinia

Menghalang pengumpulan lemak berlebihan dalam badan. Merangsang penarikan keluar lemak yang disimpan untuk digunakan sebagai tenaga yang menyebabkan lemak terkumpul untuk mengurangkan yang menghasilkan bentuk yang lebih baik

Fructooligosakarida

Membantu kenyang dan mudah dikeluarkan sisa dari badan. Mengurangkan risiko kanser gastrousus dan menurunkan kolesterol



Glutathione

Glutathione diekstrak daripada yis (Yis Torula dari Jepun). Glutathione boleh menghapuskan toksin, alkohol, logam berat dari badan, membantu mengekalkan kesihatan hati.

kitosan

Chitosan daripada 100% ekstrak cendawan yang diimport dari Belgium. Chitosan mengikat lemak dalam badan dan membolehkan untuk mengeluarkan lebih banyak daripadanya, dengan itu mengurangkan jumlah simpanan badan lemak.

